
 

 

ZAPISNIK 3. SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠOLSKEGA SKLADA 

ŠOLSKO LETO: 2022/23 

DATUM: 15. 6. 2023 

ČAS SEJE: 17.00 – 18.00 

 

PRISOTNI: Teja Toman, Andreja Janečko Goličič, Jasmina Sobočan, 

Tina Bitežnik, Anja Lukančič, Lucija Rakovec, Elvis Brandić 

ODSOTNI: Sebastjan Tofaj 

 

 

DNEVNI RED: 
 

1. Pregled sklepčnosti 

2. Potrditev dnevnega reda 

     3. Potrditev zadnjega zapisnika 

     4. Finančno stanje šolskega sklada – poročilo računovodje g. Vojka Šilerja 

     5. Prošnja za odobritev sredstev iz šolskega sklada 

     6. Razno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K točki 1 

 

Preverjanje sklepčnosti 

Ker je navzočih več kot polovica članov (6 članov), je seja sklepčna. 

 

 
K točki 2 

 

Potrjevanje dnevnega reda 

 

Soglasno potrdimo dnevni red. 

 

K točki 3 

Soglasno potrdimo zadnji zapisnik, ker ni bilo pripomb. 

 

K točki 4 

Predsednica šolskega sklada Teja Toman predstavi finančno poročilo šolskega 

sklada od leta 2018 do letošnjega leta. 

Na finančno poročilo ni bilo pripomb ali dodatnih vprašanj. 

 

FINANČNO POROČILO 

 

Poročilo o poslovanju šolskega sklada 
 
Delovanje šolskega sklada je namenjeno predvsem sofinanciranju določenih aktivnosti v okviru 
šolskega leta predvsem iz razloga, da se pomaga otrokom iz socialno šibkejšega okolja, da se lahko 
udeležijo različnih aktivnosti kot so udeležba na raznih taborih, šoli v naravi, kulturnih in športnih 
dnevov kot tudi, da se iz pridobljenih sredstev šolskega sklada financirajo nakupi opreme in drugih 
potrebščin, ki se potrebujejo pri izvajanju pouka in drugih šolskih obveznosti. 
 
V nadaljevanju prikazujemo poslovanje šolskega sklada v obdobju od leta 2018 do vključno 30. 4. 2023 
in sicer: 
 

A) Leto 2018 
 
V letu 2018 je bilo vplačil za šolski sklad v skupnem znesku 8.307,62 EUR in izplačil za 2.898,90 EUR. 
Vplačila so bila na osnovi zaračunanih zneskov staršem v višini 3.665,00 EUR, razlika v višini 4.642,62 



EUR pa so bile prejete donacije. Izplačila se nanašajo na zmanjšane prispevke staršev, sofinanciranje 
šole v naravi ter nakup drobnega inventarja in materiala za izvajanje šolskih obveznosti. 
Začetno stanje sredstev šolskega sklada na dan 01.01.2018 je bilo 8.260,89 EUR, končno stanje pa 
13.669,61 EUR.  
Priloga kartica za leto 2018. 
 

B) Leto 2019 
 
Začetno stanje sredstev je bilo v letu 2019 v višini 13.669,61 EUR, prejetih vplačil je bilo skupaj za 
7.334,76 EUR, vseh izplačil je bilo za 3.258,76 EUR, tako da znaša končno stanje na dan 31.12.2019 v 
znesku 17.745,61 EUR. 
Od vseh vplačil je bilo vplačil staršev za 2.828,00 EUR, razlika v znesku 4.506,76 EUR pa so bile donacije. 
Pri izplačilih so evidentirani zmanjšani zneski plačil staršev ter nakupi raznih materialov za izvajanje 
šolskih obveznosti. 
Priloga kartica za leto 2019. 
 

C) Leto 2020 
 
Začetno stanje sredstev je bilo v letu 2020 v višini 17.745,61 EUR, prejetih vplačil je bilo skupaj za 
2.120,78 EUR, vseh izplačil je bilo za 9.445,32 EUR, tako da znaša končno stanje na dan 31.12.2020 v 
znesku 10.421,07 EUR. 
Od vseh vplačil je bilo vplačil staršev za 1.735,00 EUR, razlika v znesku 385,78 EUR pa so bile donacije. 
Pri izplačilih so evidentirani nakupi raznih materialov za izvajanje šolskih obveznosti. 
Priloga kartica za leto 2020. 
 
 

D) Leto 2021 
 
Začetno stanje sredstev je bilo v letu 2021 v višini 10.421,07 EUR, prejetih vplačil je bilo skupaj za 
4.857,59 EUR, vseh izplačil je bilo za 3.314,26 EUR, tako da znaša končno stanje na dan 31.12.2021 v 
znesku 11.964,40 EUR. 
Od vseh vplačil je bilo vplačil staršev za 2.473,00 EUR, razlika v znesku 2.384,59 EUR pa so bile donacije. 
Pri izplačilih so evidentirani zmanjšani zneski plačil staršev ter nakupi raznih materialov za izvajanje 
šolskih obveznosti. 
Priloga kartica za leto 2021. 
 

E) Leto 2022 
 
Začetno stanje sredstev je bilo v letu 2022 v višini 11.964,40 EUR, prejetih vplačil je bilo skupaj za 
4.002,60 EUR, vseh izplačil je bilo za 1.806,34 EUR, tako da znaša končno stanje na dan 31.12.2022 v 
znesku 14.160,66 EUR. 
Od vseh vplačil je bilo vplačil staršev za 3.224,00 EUR, razlika v znesku 778,60 EUR pa so bile donacije. 
Pri izplačilih so evidentirani stroški sofinanciranja kulturnih in športnih dni ter ekskurzij, sofinanciranje 
šole v naravi ter nakupi raznih materialov in opreme za izvajanje šolskih obveznosti. 
Priloga kartica za leto 2022. 
 

F) Leto 2023 
 
Začetno stanje sredstev je bilo v letu 2023 v višini 14.160,66 EUR, prejetih vplačil v obdobju od januarja 
do konca aprila je bilo skupaj za 1.512,00 EUR, vseh izplačil v obdobju od januarja do konca aprila pa je 
bilo za 709,73 EUR, tako da znaša končno stanje na dan 30.04.2023 v znesku 14.962,93 EUR. 



Od vseh vplačil je bilo vplačil staršev za 1.512,00 EUR, pri izplačilih so evidentirani stroški nakupa 
materiala in opreme za izvajanje šolskih obveznosti. 
Priloga kartica za leto 2023. 
 
 

 

K točki 5 

Predsednica pove, da je na šolski spletni strani ustvarila zavihek, kjer bodo 

zapisane vse dejavnosti ali nabave, ki so šle iz šolskega sklada. Vsak tim, ki je 

zaprosil za sredstva, bo dolžan, da napiše nekaj besed ali vtisov z izleta ali o 

uporabi kupljenih stvari. Dobrodošlo je tudi slikovno gradivo. 

 

Prejeli smo dve prošnji za financiranje iz šolskega sklada. 

1. prošnja: 

Ga. ravnateljica je zaprosila za financiranje nakupa taburejev. 

G. Brandić ima pomisleke glede kakovosti materialov. Ga. ravnateljica zagotovi, 

da imajo na osnovni šoli Naklo že več let take tabureje, pa nimajo težav. 

Poraja se nam tudi vprašanje, če se lahko naredijo še mizice, ki bi jih lahko 

imeli učenci poleg taburejev. Ravnateljica zagotovi, da se bo kupil ustrezen 

material, hišniki pa bodo nato naredili mizice, ker bo to ceneje. 

Ga. Sobočan izrazi skrb, če ne bo taburejev premalo glede na število otrok na 

naši šoli.  

Vsi se strinjamo, da podvojimo število taburejev na predračunu.  

Ravnateljica pove, da bo dobava konec julija, tako da bodo novi tabureji na voljo 

učencem že z naslednjim šolskim letom. 



G. Brandić pove, da bo doniral premaz, ki bo še dodatno zaščitil usnje na 

taburejih. Opomni pa še, da jih je potrebno premazati preden bodo učenci v 

šoli. Ravnateljica zagotovi, da bodo za to poskrbeli hišniki v avgustu. 

 

Prošnjo soglasno odobrimo. 

 

2. prošnja: 

Uredništvo šolskega časopisa je zaprosilo za financiranje stroškov tiskanja 

šolskega časopisa. 

Glede na vrednost in doprinos šolskih časopisov, se vsi strinjamo, da je potrebno v 

tiskani obliki izdajati časopis. Vsi se strinjamo, da bi lahko šolski sklad vsako leto 

financiral izdajo časopisa. Tudi če bi jih več na leto izšlo. 

Strinjali pa smo se, da je potrebno predračune pridobiti čimprej, da je lahko seja 

šolskega sklada sklicana prej, da se lahko potrjuje prošnjo, saj je časopis potrebno 

tiskati že v začetku junija. 

Prošnjo soglasno odobrimo. 

 

K točki 6  

Razno: 

Dogovorimo se, da bo seja šolskega sklada še pred Aljažkovim dnevom, ki bo jeseni. 

Ravnateljica razloži, da to šolsko leto ne bo Aljažkovega dneva, saj smo se do pred 

kratkim ukvarjali z Dadinim likovnim natečajem, poleg tega pa je šola bila 

izžrebana v sklopu projekta Varno s kolesom, da prejme brezplačen servis koles 



za celo šolo in vso krajevno skupnost. Razmišljali smo, da bi na Aljažkovem dnevu 

izpeljali tudi servisiranje koles. 

G. Brajdić predlaga da bi se tudi ob servisiranju koles, postavila škatlica s 

prostovoljnimi prispevki, ki bi šli v šolski sklad. 

 

Zapisnik napisala: 

namestnica predsednice Andreja Janečko Goličič 


